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A.B. 25/40 
 
Verslag van de op 9 april, om 10.00 uur, gehouden vergadering van het Algemeen Bestuur SVHW bij SVHW te 
Klaaswaal 
 
Aanwezig:  
Gemeente Alblasserdam   De heer J.R. Pardo  
Gemeente Albrandswaard   De heer M. Bianchi  
Gemeente Altena  De heer J.P. Tanis heeft de heer Pardo gemachtigd 
Gemeente Barendrecht  De heer L.P. van der Linden heeft de heer Bianchi gemachtigd 
Gemeente Drimmelen  De heer H. Bakker 
Gemeente Goeree-Overflakkee  Mevrouw P. ’t Hoen vervangt de heer J.W. Eijkenduijn  
Gemeente Geertruidenberg  De heer H. de Jongh heeft de heer Bakker gemachtigd 
Gemeente Hardinxveld-Giessendam   De heer J.A. Meerkerk heeft de heer Pardo gemachtigd 
Gemeente Hoeksche Waard De heer A.D. van der Wulp  
Gemeente Krimpenerwaard  De heer P.J.S. van der Hek  
Gemeente Nieuwkoop   Mevrouw A. Ingwersen  
Gemeente Ridderkerk De heer K. van der Duijn Schouten  
Gemeente Voorne aan Zee  De heer R.M. van der Kooi 
Waterschap Hollandse Delta  Mevrouw C.L.K. Rijsdijk (Voorzitter)  
Waterschap Hollandse Delta  De heer J.J.M. van Oorschot  
SVHW  De heer. M.W. Heemskerk 
SVHW   Mevrouw J. Manse (notuliste) 
 
Afwezig:  
Gemeente Altena De heer J.P. Tanis (met kennisgeving) heeft Pardo gemachtigd 
Gemeente Barendrecht  De heer L.P. van der Linden (met kennisgeving) heeft de heer 

Bianchi gemachtigd 
Gemeente Geertruidenberg De heer H. de Jongh (met kennisgeving) heeft de heer Bakker 

gemachtigd 
Gemeente Hardinxveld-Giessendam  De heer J.A. Meerkerk (met kennisgeving) heeft de heer Pardo 

gemachtigd 
Gemeente Lansingerland De heer S.A.F. Fortuyn (met kennisgeving) 
 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Mevrouw ’t Hoen zal de heer Eijkenduijn 
vervangen tijdens zijn tijdelijke afwezigheid.  
 

2. Verslag van de vergadering van het Algemeen Bestuur 5 februari 2025 (A.B. 25/23) 
Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen vastgesteld.  
 
N.a.v. het verslag. 
De heer Van Oorschot vraagt of de CAO onderhandelingen nog worden besproken vandaag? Dit wordt bij 
de mededelingen besproken. 
 
De heer Van Oorschot merkt nog om bij de pilot kosteloze herinnering goed te kijken naar de financiële 
effecten. De heer Heemskerk geeft aan dat dit meegenomen wordt. Maar ook andere zaken worden 
meegenomen. Zo wordt er op dit moment een betalingstermijn van 3 maanden gehanteerd. Bij een 
kosteloze herinnering zou de betalingstermijn naar 6 weken teruggebracht kunnen worden.  
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De heer Heemskerk vult nog aan naar aanleiding van bovengenoemd punt dat vanuit de Nationale 
Belastingdienst wordt onderzocht of de invorderingskosten die samenhangen met de dwangbevelen naar 
beneden bijgesteld kunnen worden. Als zich dat gaat voordoen en wordt door vertaald naar de lokale 
belastingen kan dit nadelig zijn voor de invorderingsopbrengsten.  
 
De heer Heemskerk geeft aan dat bij het VNG belastingcongres door Centric en SVHW een workshop 
gehouden over Sociaal Maatschappelijk invorderen, waaronder de kosteloze herinnering valt.  
 

3. Besluitenlijst 5 februari 2025 (A.B. 25/24) 
De besluitenlijst wordt zonder op- of aanmerkingen vastgesteld.  
 

4. Actielijst Algemeen Bestuur 9 april 2025 (A.B. 25/25) 
Punt 2: Huisvestingsplan staat op de agenda. Kan van de actielijst af; 
Punt 1: Blijft staan; 
Punt 2: Blijft staan.  
 

5. Inkomende en uitgaande stukken 
a. Brief langdurige afwezigheid heer Eijkenduijn (A.B. 25/26) 

De brief wordt voor kennisgeving aangenomen. Inmiddels is door de gemeente tijdelijke vervanging 
geregeld (zie punt 1 op de agenda) voor de vergaderingen van het Algemeen Bestuur. De heer 
Eijkenduijn was ook lid van het Dagelijks Bestuur maar wordt in deze daar niet vervangen. Het 
Dagelijks Bestuur vraagt goedkeuring van het Algemeen Bestuur om deze vacature (nog) niet in te 
vullen en de portefeuille onder de DB leden te verdelen. Het Algemeen Bestuur stemt hiermee in.   
 

6. Mededelingen (mondeling) 
a. Digitaal uitzenden van bestuursvergaderingen (n.a.v. een vraag van de gemeente Ridderkerk) 

In januari heeft de gemeente Ridderkerk een verzoek ingediend naar aanleiding van een vraag van de 
raad over het digitaal uitzenden van bestuursvergaderingen. In de stukken van de 
bestuursvergaderingen van SVHW zijn via een link ongeveer een week voorafgaand aan een 
vergadering van het Algemeen Bestuur in te zien en ook achteraf te raadplegen. De vergadering kan 
zowel fysiek als digitaal (op verzoek via Teams) worden bijgewoond. Het integraal digitaal uitzenden 
en terugkijken van de vergadering is voor een kleine en efficiënte uitvoeringsorganisatie als de onze 
een kostbare aangelegenheid in relatie tot de animo om vergaderingen bij te wonen. Daarom sturen 
we nu ook op een zo actueel mogelijke beschikbaarheid van de stukken op de website. Inmiddels 
staat dit al bij de opmerking onder de stukken van de AB op de website. 
 
Het Algemeen bestuur neemt de informatie voor kennisgeving aan. 
 

b. Evaluatie belacties en huisbezoeken 2024 
Uit de evaluatie kan geconcludeerd worden dat de belacties het gewenste positieve effect hebben 
gehad op betalen van de belastingschuld en het beperken van kostenverhogende maatregelen voor 
belastingschuldigen en dat de huisbezoeken nog niet het gewenste effect hebben gehad. De 
aanbeveling voor de belacties is om dit met eigen medewerkers van team Innen en KCC te doen. 
Immers, de kosten die daarmee gepaard gaan zijn nagenoeg gelijk en onze eigen medewerkers 
hebben volledige inzage en mutatie mogelijkheden in onze database. Voor deze belacties moet een 
selectiesystematiek worden opgesteld welke belastingschuldigen als eerste worden gebeld en op welk 
moment. De aanbeveling voor de huisbezoeken is om nog een pilot uit te voeren in een ander 
verzorgingsgebied. 
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De heer Bakker vraagt of het mogelijk is om de betalingsachterstanden van belastingplichtigen door 
te geven aan de deelnemer? De heer Heemskerk zegt dat dit niet is toegestaan. Mevrouw ’t Hoen 
denkt dat als de burger toestemming geeft, om deze gegevens door te geven, dit wel is toegestaan. 
De heer Heemskerk geeft aan dat erg ingewikkeld is vanuit de belastingwetgeving. 
 
Het Algemeen Bestuur neemt de informatie voor kennisgeving aan. 
 

c. Afhandeling bezwaren 
De bezwarenperiode is op 8 april verlopen. Op dit moment zijn er rond de 8.000 bezwaren 
ontvangen. In vergelijking tot vorig jaar (12.000) is dit gunstig. De Waarderingskamer heeft medio 
maart geconstateerd dat een aantal gemeenten dat aanslagen eerder heeft opgelegd tot dan toe 10 
tot 20% minder bezwaren had ontvangen. Het aandeel van de NCNP bureaus ligt wel hoog, hoger dan 
voorgaande jaren, maar dit is een landelijke trend. Er wordt op dit moment binnen SVHW een pilot 
uitgevoerd om de bezwaren van de NCNP bureaus sneller af te kunnen doen met een nieuwe 
applicatie.  
 
Wat is gebleken dat als je officieel een NCNP bureau bent, dus aantoonbaar geautomatiseerd de 
bezwaren indient, zij in aanmerking komen voor de lage proceskostenvergoeding. Ben je geen 
officieel NCNP bureau dan worden hogere proceskostenvergoedingen uitgekeerd bij een gehonoreerd 
bezwaar als aantoonbaar extra werkzaamheden zijn verricht voor het uitvoeren van 
taxatieonderzoek.  
 
Het lagere aantal bezwaren dan in 2024 is echter geen garantie voor de toekomst. Uit de permanente 
marktanalyse is gebleken dat er volgend jaar ongeveer 9 tot 11% waardestijging zal plaatsvinden. 
Hierdoor kan het zijn dat er dan weer meer bezwaren worden ingediend.   
 
Waar SVHW in 2024 nog alle zeilen bij heeft moeten zetten om alle bezwaren van 2023 af te doen, 
zijn de bezwaren van 2024 zo goed als afgehandeld waardoor SVHW dit jaar al 99,3% van de 
aanslagen op heeft kunnen leggen. Dit is wel een bijzonderheid in vergelijking tot voorgaande jaren.  
Hierdoor kan weer meer energie worden gestoken in het voortraject en de herwaardering.  
 
Het Algemeen Bestuur neemt de informatie voor kennisgeving aan. 
 

d. NIS2 
De CISO van SVHW heeft een presentatie over de NIS2 en BIO2 gegeven aan het Dagelijks Bestuur. Het 
voldoen aan de BIO2 (voorheen BIG) is straks geen advies meer maar een verplichting. De 
gemeenschappelijke regelingen zijn voor de cyberbeveiligingswet (cbw) aangemerkt als essentiële 
dienst. Dit betekent dat NIS2 van toepassing is voor SVHW. Door de NIS2 kunnen de bestuurders 
(Dagelijks Bestuur) hoofdelijk aansprakelijk worden gesteld bij het niet nakomen van de 
verplichtingen van de richtlijnen. Verwacht wordt dat de cyberbeveiligingswet (cbw) in het 3e kwartaal 
2025 in werking treedt. In 2022 is de Europese richtlijn vastgesteld door de Europese raad. 
 
Het MT van SVHW heeft door deze nieuwe wetgeving besloten om zich te gaan certificeren voor de 
ISO 27001 op het gebied van ICT. Daarbij is ook besloten om de ISAE3402 als richtlijn los te laten. 
 
De heer Pardo vraagt of er een interne audit voor wordt gedaan voor de certificering. De heer 
Heemskerk geeft aan dit het geval is en dat de CISO van SVHW ook auditor is. SVHW heeft 2 jaar 
uitgetrokken voor de implementatie van ISO 27001.  
 
Het Algemeen Bestuur neemt de informatie voor kennisgeving aan. 
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e. Werving domeinmanager heffen en innen 
De werving voor de domeinmanager Heffen en Innen is gestart. 
 

f. Motie VNG onderzoek waarderen 
De motie richt zich op een onderzoek naar een herwaardering eens in de twee jaar. Naar aanleiding 
van dit onderzoek is de verwachting dat het niet gewenst is om de herwaardering eens in de twee jaar 
uit te voeren.  
 

g. CAO waterschappen 
De CAO onderhandelingsresultaten liggen vanmiddag voor bij de AB vergadering van VWvW. Per 1 
januari 2025 worden de schaalbedragen en salarissen verhoogd met 3,3% en worden de 
schaalbedragen en salarissen verhoogd met € 50,-- bruto op basis van een 
voltijdsdienstverband. De thuiswerkvergoeding wordt per 1 april 2025 verhoogd naar 3,50 euro. In de 
begroting 2026 is de meegenomen indexering dekkend. Voor 2026 is nog onzeker of de begroting 
toereikend is, omdat de jaarmutatie van de CPI van het CBS 
over het jaar 2025 nog niet bekend zijn. Dit is een variabele in de cao-afspraken. 
 

h. Memo gegevensverstrekking ondernemersfonds 
De heer Pardo geeft aan dat wat in de memo aan de AC over het verstrekken van informatie voor het 
ondernemersfonds staat juridisch correct is maar de jaarlijkse feitelijke uitvoering varieert. Er worden 
minimale gegevens verstrekt waardoor het voor het ondernemersfonds niet mogelijk is om op 
trekkingsgebied te bepalen wat de WOZ waarde is. De heer Heemskerk legt uit dat de memo naar 
aanleiding van een vraag was vanuit een deelnemer. De informatie m.b.t. de WOZ waarde van de niet 
woningen mogen niet worden verstrekt op object niveau voor het ondernemersfonds. In de memo is 
uitgelegd wat de voorwaarden zijn om dergelijke gegevens aan te leveren. Volgens de heer 
Heemskerk mogen de totaal gegevens voor het trekkersgebied wel verstrekt worden. De heer Pardo 
geeft aan dat nu alleen de totale gegevens worden aangeleverd voor het trekkersgebied. De heer 
Heemskerk adviseert om nogmaals de vraag via Topdesk uit te zetten als er aanvullende vragen zijn.  
 
De heer Van der Duijn geeft aan dat het adviesbureau Blaauwberg zegt alle detailgegevens nodig te 
hebben. De gemeente Nieuwkoop gebruikt hetzelfde adviesbureau en weet dat de waarde gegevens 
van niet woningen niet verstrekt mogen worden. Wel mag de gemeente de adresgegevens opvragen 
van bedrijven. De gemeente Nieuwkoop heeft vervolgens de bedrijven aangeschreven met de vraag of 
de gemeente de adresgegevens mag verstrekken aan het ondernemersfonds voor een informatie 
mailing.  
 
Mevrouw Ingwersen geeft aan dat het wel opvalt dat burgers met een vrijstaande garagebox ook voor 
het ondernemersfonds worden aangeslagen. Garageboxen zijn een niet woningen object en mevrouw 
Ingwersen vraagt waarom deze burgers via het ondernemersfonds worden aangeslagen. Wellicht 
moet dit dan als vrijstelling worden aangepast in de verordening. De heer Heemskerk adviseert om 
deze specifieke vraag uit te zetten in Topdesk.   

 
7. Agenda en besluitenlijst DB 

a. Agenda Dagelijks Bestuur 20 maart 2025 (A.B. 25/27) 
b. Besluitenlijst Dagelijks Bestuur 15 januari 2025 (A.B. 25/28) 
 
Het Algemeen Bestuur neemt de informatie voor kennisgeving aan. 
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8. Strategisch huisvestingsplan  
a. Oplegnotitie strategisch huisvestingsplan (A.B. 25/29) 
b. AB besluit strategisch huisvestingsplan (A.B. 25/30) 
In februari 2024 is de nota Strategie SVHW 2024 – 2030 vastgesteld door het AB. Er is bij de behandeling 
daarvan gevraagd naar de strategische keuzes ten aanzien van huisvesting. Daarop is toegezegd een 
strategisch huisvestingsplan aan het AB voor te leggen. Een dergelijk plan was even goed noodzakelijk 
vanwege de verplichting om in 2030 te voldoen aan de duurzaamheidseisen vanuit de wetgeving. De 
omgevingsdienst had SVHW hiervoor een ultimatum gesteld.    
 
In september 2024 heeft SVHW de firma HEVO benaderd om met hem een strategische huisvestingsvisie 
op te stellen i.c. het bestaande pand aan de Rijksstraatweg 3B in Klaaswaal. 
 
Tijdens het doorlopen van het proces is een stuurgroep en een klankbordgroep ingesteld om met HEVO 
tot een uitwerking te komen. Daarbij is er kritisch gekeken naar het pand aan de Rijksstraatweg en naast 
een bezettingsgraadmeting gedurende twee weken in oktober en november 2024 is er ook een enquête 
uitgezet onder alle SVHW medewerkers waarin de ‘huisvestings’ wensen werden uitgevraagd. Het 
uitgangspunt is gekozen om te zoeken naar (huur)oplossingen binnen de regio, in eerste instantie 
primair in de Hoeksche Waard. Gezien de beschikbare eigen grond is het nieuwbouwscenario beperkt tot 
de huidige locatie. 
 
In overleg tussen de Directie, een DB lid, een vertegenwoordiging van medewerkers en de OR zijn er zes 
scenario’s besproken en zijn deze afgezet tegen de afwegingskaders zoals bereikbaarheid, parkeren, 
duurzaamheid, tijdelijke huisvesting en de financiën. Gezien de kosten en voorgaande scenario’s wordt 
voorgesteld om scenario’s 1d verder uit te werken. Scenario 2 wordt door het DB niet geadviseerd. 
Scenario 1d is het goedkoopst en het meest voor de hand liggend.  
 
De heer Van der Duijn geeft aan dat in de oplegnotitie niet is gekozen voor het verduurzamen tot 40 jaar 
maar door het DB geadviseerd wordt om voor een verduurzaming van 10 tot 15 jaar te gaan. Na 10 tot 15 
jaar komt de verduurzamingsvraag dan weer terug. De heer Van der Duijn vraagt hoe dit dan is 
meegewogen in het advies en of het niet beter is om een verduurzaming integraal aan te pakken. De heer 
Heemskerk geeft aan dat deze keuze technisch gezien voor 15 jaar is. Daarnaast is nieuwbouw nog 
lastig,  omdat er een hoogspanningsleiding ligt die nieuwbouw kan belemmeren. De heer Heemskerk 
geeft aan dat na 15 jaar de regels voor verduurzamen weer heel anders kunnen zijn. De 
Ondernemingsraad van SVHW had ook de voorkeur voor deze optie.  
 
De heer Pardo vraagt of er rekening is gehouden met de hoge investering van het gasloos maken van het 
pand? De heer Heemskerk antwoordt dat hiermee in het voorstel nu rekening is gehouden.  
 
De heer Pardo vraagt hoe er met de wettelijke eisen is omgegaan en of dit wettelijk nagestreefd moet 
worden? De heer Van der Hek antwoordt dat Hevo een toetsing heeft gedaan op basis van het wettelijke 
kader. De heer Heemskerk geeft aan dat deze vraag nog meegenomen kan worden in de uitwerking.  
 
De heer Van Oorschot mist de onderliggende motivatie in de memo en wil dit graag verder uitgewerkt 
zien. De heer Heemskerk geeft aan dat er wel een detailberekening is maar deze niet meegestuurd kan 
worden omdat deze vertrouwelijk is. Deze informatie kan door het Algemeen Bestuur wel worden 
ingezien als daar behoefte aan is.  
 
Mevrouw ‘t Hoen vraagt of het interessant is om de energietransitie mee te nemen in de uitwerking en 
hier een hoofdstuk aan wijden. De heer Heemskerk antwoordt dat de memo nog op termijn in detail 
wordt uitgewerkt.  
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De heer Van der Kooi vraagt hoelang het nog duurt voordat het gasloos zijn wettelijk verplicht wordt. De 
heer Van der Hek antwoordt dat dit nog moet worden onderzocht.    
 
Het Algemeen Bestuur stemt in met het verder uitwerken van scenario 1d waarbij de realisatie in 2026/ 
2027 plaats vindt. De voorstellen worden in het najaar van 2025 voorgelegd aan het Algemeen Bestuur. 
 

9. Jaarrekening 2024  
a. Oplegnotitie Jaarrekening 2024 (A.B. 25/31)  
b. Gewaarmerkte Jaarrekening 2024 (A.B. 25/32) 
c. Accountantsverslag 2024 (A.B. 25/33)  
d. AB besluit jaarrekening 2024 (A.B. 25/34) 
De heer Bakker geeft aan dat in het accountantsverslag staat dat het waterschap een goedgekeurde 
verklaring heeft ontvangen voor de belastingen en de andere deelnemers hebben een controleverklaring 
ontvangen en vraagt wat het verschil hierin is. De heer Van der Wulp geeft aan dat de goedgekeurde 
verklaring voor het waterschap hetzelfde is als de controleverklaring voor de andere deelnemers en er is 
geen verschil in de controle.   
 
De heer Van Oorschot vraagt of dit de eerste keer is dat het Dagelijks Bestuur een verklaring over 
rechtmatigheid afgeeft. De heer Heemskerk geeft aan dat het Dagelijks Bestuur vorig jaar al een 
verklaring voor rechtmatigheid heeft afgegeven.  
 
De heer Van Oorschot geeft aan dat de verantwoordingsgrens op 3% staat. Bij het Waterschap staat de 
verantwoordingsgrens op 2%. De heer Van Oorschot vraagt hoe er in de toekomst met het verschil wordt 
omgegaan. De heer Heemskerk antwoordt dat hier de financiële verordening en het controleprotocol voor 
zijn gewijzigd om zoveel mogelijk rechtmatig te zijn. De mogelijkheid is om dit eind van het jaar aan te 
passen in het controleprotocol. De heer Van der Wulp merkt op om op te passen dat SVHW zich teveel 
gaat beperken als het percentage wordt verlaagd.    
 
Het Algemeen Bestuur stelt de jaarrekening 2024 vast.  
 

10. 1e begrotingswijziging 2025 
a. Oplegnotitie 1e begrotingswijziging 2025 (A.B. 25/35) 
b. 1e begrotingswijziging 2025 (A.B. 25/36) 
De heer Heemskerk geeft aan dat in het verleden de jaarrekening en de begroting vrij uitgebreid waren. 
Er is nu een vereenvoudiging toegepast waardoor de begroting 2026 en de 1e begrotingswijziging 2025 
beter leesbaar is.  
 
Mevrouw Ingwersen geeft aan dat er bezuinigingen zijn doorgevoerd en vraagt hoe het komt dat de 
deelnemersbijdrage toch hoger is. De heer Heemskerk antwoordt dat dit te maken heeft met de 
invorderingsopbrengst, die op een andere wijze aan de deelnemers wordt toegerekend. De heer 
Heemskerk licht dit nog apart aan mevrouw Ingwersen toe.  
 
 
Het Algemeen Bestuur stemt in met het aanbieden van de 1e begrotingswijzing 2025 aan de Raden en de 
VV voor zienswijze.  
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11. Begroting 2026 en Meerjarenraming 2027-2030 

a. Oplegnotitie Begroting 2026 en Meerjarenraming 2027-2030 (A.B. 25/37) 
b. Begroting 2026 en Meerjarenraming 2027-2030 (A.B. 25/38) 
 
Het Algemeen Bestuur stemt in met het aanbieden van de Begroting 2026 aan de Raden en de VV voor 
zienswijze. 
 

12. Rondvraag en sluiting 
Geen vragen 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 11.15 uur en bedankt alle aanwezigen voor hun deelname.  
 
Aldus vastgesteld op 2 juli 2025 in het Algemeen Bestuur SVHW. 
 
Directeur,     Voorzitter,  
 
 
 
drs. M.W. Heemskerk    C.L.K. Rijsdijk  


